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Acta del ple de l’Ajuntament de Selva

Identificació de la sessió

Núm.: 1/2020

Caràcter: ordinària

Data: 21 de gener de 2020

Horari: de 18.30 h a 20:05 hores

Lloc: sala de sessions de la casa consistorial de Selva

Assistents

Joan Rotger Seguí, batle, Grup PP

Cristòfol Barceló Mestre, regidor Grup PP

Rafel Gelabert Tortella, regidor Grup PP

Beatriz Lechuga Tortella, regidora Grup PP

Margalida Vicens Alzamora, regidora Grup PP

Manuel José Barredo Enrique, regidor Grup PP

Gabriel Morro Arrom, regidor Grup Arrelam

Antònia Rotger Moyà, regidora Grup Arrelam

Sebastià Mulet Seguí, regidor Grup Arrelam

Maria Martina Sastre Torrens, regidora Grup PSIB-PSOE

Joana Maria Coll Sampol, regidora Grup Pi

Bartomeu Fiol Obrador, secretari interventor accidental
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Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 10 de desembre de 2019. 

2. Aprovació del Projecte de dotació de serveis del CEIP Caimari.

3.  Aprovació de la declaració de compatibilitat de l’arquitecte municipal amb l’exercici d’activitat
privada professional d’arquitecte.

Control dels òrgans de govern:

4. Donar compte dels Decrets de batlia.

5. Donar compte de les actuacions i situació entorn a la construcció de la nova escola de Caimari.

6. Informacions de batlia.         

7. Precs i preguntes.

Desenvolupament de la sessió:

ORDRE DEL DIA

1.   Aprovació de l’acta de la sessió   ordinària del Ple de data 10 de desembre de 2019   

 El batle eleva al Ple la proposta d’aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Ple de
data 10 de desembre de 2010.

El batle inicia la sessió i demana als regidors si estan d’acord amb l’esborrany de l’acta de la sessió
ordinària de data 10 de desembre de 2019.

El batle inicia  la  votació i  s’obtenen deu vots a favor per  a l’aprovació de l’acta de la sessió
ordinària de data 10 de desembre de 2019 i l’abstenció per part del Sr. Rafel Gelabert Tortella
(Regidor Grup PP), atesa la seva absència en la mateixa. 

2. Aprovació del Projecte de dotació de serveis CEIP Caimari.

El  batle eleva al  Ple la proposta, que compta amb dictamen favorable emès per la
comissió informativa permanent en sessió de 14 de gener de 2020 per l’aprovació del
Projecte de dotació de serveis CEIP Caimari.

El batle eleva al Ple la proposta de dictamen favorable per:
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Atès l’informe jurídic i proposta de resolució emesa pel TAE jurídic en data 09 de gener de 2020,
que copiada literalment diu:

«1.- ANTECEDENTS I PROJECTE MUNICIPAL D’OBRES QUE SE SOTMET A INFORME

Es demana  informe jurídic  sobre l’aprovació  del  projecte  municipal  d’obres  que  tot  seguit  es
detalla.
 
S’ha examinat l’expedient d’obra municipal 2019/254 iniciat per a la tramitació i aprovació del
«PROJECTE DE DOTACIÓ DE SERVEIS PER AL CEIP DE CAIMARI».

A l’esmentat expedient consta l’informe tècnic favorable, emès per l’arquitecte municipal, en data
8 de gener de 2020, en el qual ja s’indiquen els principals antecedents que consten a l’expedient i
es fa la descripció i característiques del projecte que se sotmet a informe, per la qual cosa ens
remetem, bàsicament, al mateix que copiat literalment diu:

«ANTECEDENTS:

- El Consell de Govern de les Illes Balears, en sessió de dia 2 de febrer de 2018, adoptà el següent
acord (publicat al BOIB núm. 16 de 3 de febrer de 2018):

«Declarar  la  nova  escola  pública  de  Caimari  com a  inversió  d’interès  autonòmic  i  considerar
sistema  general  d’equipament  públic  docent  en  sòl  rústic  la  parcel·la  cadastral
1922201DE9012S0001HJ, de propietat municipal, ubicada al nucli de Caimari, al terme municipal
de Selva, d’acord amb els articles 7 i 8 del Decret llei 1/2018, de 19 de gener de mesures urgents
per la millora, i/o ampliació de la xarxa d’equipaments públics d’usos educatius, sanitaris o socials
de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears.»

- Dia 15 de febrer de 2019, segons RGE 204, va tenir entrada al registre d’aquest Ajuntament
l’Avantprojecte del nou CEIP de Caimari, redactat per l’IBISEC

Consta  dins  l’expedient  administratiu  la  documentació  tècnica  preceptiva  per  a  l’obra  dalt
referenciada, consistent en «PROJECTE DE DOTACIÓ DE SERVEIS DEL CEIP DE CAIMARI», a la
finca Ses Deveres, referència cadastral 1922201DE9012S0001HJ del T.M de Selva, redactat per
l’enginyer tècnic industrial D. Antoni Aguilà Fuster, amb número de visat del COETIB 12190497-
00, de 03 de juny de 2019 i de 21 d’octubre de 2019.

- La comissió insular d’Ordenació del Territori i Urbanisme Departament de Territori i Urbanisme,
en sessió de dia 27 de setembre de 2019, adoptà el següent acord:

« Declarar l’Interès General de l’activitat expressada, amb independència de la llicència municipal o altres 
autoritzacions que pugin ser perceptives, condicionant al compliment de la següent condició: La construcció 
de l’estació transformadora s’haurà d’integrar dins el conjunt constructiu escolar o ajustar-se a la tipologia, 
elements constructius i materials d’acabat propis del sòl rústic i de la zona... »

- Exposició pública del projecte de dotació de serveis del CEIP de Caimari, d’acord al Decret de
Batlia 2019/217 de 18 de desembre de 2019.

El projecte consta de la següent documentació:

còpia en suport digital (CD)

plànols de projecte

memòria descriptiva i justificativa
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amidaments i pressupost

valoració  de  residus  i  resta  de  documentació  tècnica  necessària  per  a  la  tramitació  de  
l’expedient i de l’interès general

NORMATIVA D'APLICACIÓ:

- Classificació del sòl:

A) Parcel·la amb ref. Cadastral 1922201DE9012S0001HJ: 

  SISTEMA GENERAL D’EQUIPAMENT PÚBLIC DOCENT EN SÒL RÚSTIC

B) Zona afectada per la dotació de serveis: 

SÒL RÚSTIC COMÚ DE RÈGIM GENERAL

- Llei 12/2017, de 29 de desembre, d’urbanisme de les Illes Balears

- Reglament general de la Llei 2/2014, de 25 de març, d’ordenació i ús del sòl, per a l’illa de
Mallorca

- Pla Territorial Insular de Mallorca. Text consolidat 02/2011

- Llei 6/1997, de 8 de juliol, del sòl rústic de les Illes Balears

- Decret Llei 1/2018, de 19 de gener, de mesures urgents per a la millora i/o ampliació de la xarxa
d’equipaments públics d’usos educatius, sanitaris o socials de la CAIB

- Acord del Consell de Govern de les Illes Balears, en sessió de dia 2 de febrer de 2018, adoptà el
següent acord (publicat al BOIB núm. 16 de 3 de febrer de 2018)

AUTORITZACIONS I INFORMES PREVIS EXIGITS:

- Es requerirà informe previ del Departament de Territori i Infraestructures del Consell de Mallorca
pel que fa a la dotació de serveis, juntament amb la xarxa de baixa tensió projectada, inclosa dins
l’anomenat projecte de dotació, actuacions que s’efectuen fora de l’estricte àmbit que delimita
l’Acord del Consell de Govern de les Illes Balears, en sessió de dia 2 de febrer de 2018.

La comissió insular d’Ordenació del Territori i Urbanisme Departament de Territori i Urbanisme, en
sessió de dia 27 de setembre de 2019, adoptà l’acord de Declarar l’Interés General de l’activitat
expressada condicionada.

- Atès que no es situa dins cap altre àmbit de protecció no son perceptius informes previs.

INFORME TÈCNIC:

El projecte de dotació de serveis, objecte del present informe, i a requeriment del Departament de
supervisió de l’IBISEC, organisme redactor del projecte del nou CEIP de Caimari a partir de l’Acord
del Consell de Govern de les Illes Balears, en sessió de dia 2 de febrer de 2018, contempla les
següents actuacions:

a) Dotació d’aigua potable

b) Dotació de xarxa de clavegueram

c) Dotació de xarxa de pluvials

d) Dotació de xarxa d’enllumenat públic

e) Infraestructures necessàries per a la dotació de xarxa de BT, MT i CT

f) Telefonia
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g) Paviments i accessos

El projecte presentat, i en concret aquesta dotació de serveis, és exclusiva per a la parcel·la on es
pretén construir el nou CEIP, sent aquesta un sistema general d’equipament públic docent en sòl
rústic.

El  Projecte  tècnic  compleix  amb  les  disposicions  i/o  determinacions  de  caràcter  legal  o
reglamentari així  com amb la normativa urbanística i tècnica que li  és d’aplicació. Per tant, el
projecte es viable econòmicament i tècnicament. En relació al seu manteniment al llarg del temps,
al  tractar-se  d’un  sistema  general  d’equipament  públic  docent  mantingut  actualment  per
l’Ajuntament, el seu manteniment en el temps continuarà essent viable. 

CONCLUSIÓ:

L'actuació prevista al terme de Selva és viable econòmicament, tècnicament i urbanísticament. El
seu manteniment al llarg del temps també és viable. 

El projecte compleix amb el planejament urbanístic municipal vigent i amb la normativa urbanística
aplicable a l’àmbit de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears.

D’acord a l’article 235 Llei 9/2017, de 8 de novembre, de contractes del sector públic, per la qual
es transposen a l’ordenament jurídic espanyol les directives del Parlament Europeu i del Consell
2014/23/UE  i  2014/24/UE,  de  26  de  febrer  de  2014,  el  projecte  tècnic  compleix  amb  les
disposicions i/o determinacions de caràcter legal o reglamentari així com la normativa tècnica que
li és d’aplicació.

En cas d’atorgament de la llicència, aquest s’haurà de condicionar a:

- Al condicionants de la declaració d’interès general de l’activitat comissió insular d’ordenació del
territori i urbanisme departament de territori i urbanisme, en sessió de dia 27 de setembre de
2019.»

2.- CONSIDERACIONS JURÍDIQUES 

2.1 Sobre la normativa d’aplicació.

Pel que fa a la normativa aplicable sobre les competències municipals, el procediment a seguir i
sobre el dret substantiu urbanístic les principals disposicions legals i reglamentàries aplicables són:

-  La  Llei  12/2017,  de  29  de  desembre,  d’urbanisme  de  les  Illes  Balears  (LUIB)  i,  més
concretament, el seu article 146.4 que disposa que:

«Als efectes d’aquesta llei, quan els actes de construcció o edificació, instal·lació i ús del sòl siguin
promoguts pels ajuntaments en el seu terme municipal, l’acord municipal que els autoritzi o
aprovi  ha  d’estar  subjecte  als  mateixos  requisits  i  produeix  els  mateixos  efectes  que  la
llicència urbanística, sens perjudici del que disposa la legislació de règim local.»

- El Reglament per a l’Illa de Mallorca de la Llei  2/2014, de 25 de març, d'ordenació i ús del sòl
(LOUS), i el seu reglament (RLOUSM), i, més concretament, el seu article 366.1 que preveu
l’autorització dels projectes municipals d’obres en els mateixos termes que l’article 146.4 de la
LUIB.

- La Llei 6/1999, de 3 d'abril de les Directrius d'Ordenació del Territori.
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- El Pla Territorial Insular de Mallorca, aprovat  per acord del Ple del CIM de 13/12/2004 i les
seves modificacions posteriors.

- La Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local.

-  La Llei  20/2006, de 15 de desembre, municipal i  de règim local de les Illes Balears,  i  més
específicament el seu article 149 que disposa:

«1. L’execució de les obres públiques locals requereix l’elaboració, l’aprovació i el replantejament
previs del projecte tècnic corresponent, llevat dels casos en què no sigui exigible per la naturalesa
de l’obra i la legislació aplicable. Aquests projectes, quan siguin obres de primer establiment o
reforma estructural, s’han d’exposar al públic per un termini no inferior a 15 dies. 

El contingut dels projectes tècnics s’ha d’ajustar als requisits mínims que estableix la legislació
general de contractes de les administracions públiques, així  com als que complementàriament
puguin establir-se reglamentàriament en desplegament d’aquesta llei  i  de les especialitats que
pugui establir la legislació sectorial urbanística, la de protecció mediambiental, la de patrimoni
històric o d’altres. 

2. Les obres s’han d’executar de conformitat amb el projecte tècnic i la dotació pressupostària
corresponent. La competència per aprovar el projecte correspon, llevat de previsió contrària de la
llei, a l’òrgan que sigui competent per contractar, sense perjudici de les autoritzacions d’altres
administracions públiques quan així ho estableixin expressament les lleis reguladores dels distints
sectors de l’acció pública.»

-  La  Llei  39/2015,  d'1  d'octubre,  del  procediment  administratiu  comú  de  les  administracions
públiques.

- La Llei 9/2017, de 8 de novembre, de contractes del sector públic, per la qual es transposen a
l’ordenament jurídic espanyol les directives del Parlament Europeu i del Consell 2014/23/UE i
2014/24/UE, de 26 de febrer de 2014

2.3 Sobre el procediment administratiu a seguir.

D’acord amb la previsió de l’article 149 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de
règim local de les Illes Balears i atès el pressupost del projecte, la seva aprovació es sotmetrà a
l’aprovació del ple, previ dictamen de la comissió informativa general.

De conformitat amb el contingut d’aquest mateix article 149 de l’esmentada Llei 20/2016 s’ha
publicat al BOIB núm. 171 de data 21 de desembre 2019 i a la seu electrònica municipal l’anunci
de l’exposició pública del Projecte de dotació de serveis del CEIP de Caimari.

Aquesta exposició pública té una durada de 15 dies per la qual cosa en el moment d’emetre
aquest informe encara no ha acabat aquest període d’informació pública en el qual les persones
interessades poden presentar les al·legacions que considerin oportunes.

Per aquesta raó, l’emissió d’aquest informe a dia d’avui es fa a reserva de la necessitat d’emetre
un informe tècnic i jurídic complementari en el cas que es presentin al·legacions en el període
d’informació pública que finalitza el proper dia 16 de gener de 2020. 
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3.- CONCLUSIÓ I PROPOSTA DE RESOLUCIÓ

No s’observen inconvenients  jurídics  per  emetre  informe jurídic  FAVORABLE a  l’aprovació  del
Projecte de dotació de serveis del CEIP de Caimari.

Es considera procedent que per part de la batlia, si així es considera oportú, es formuli la següent
proposta:

«Atès l’expedient d’obra municipal 2019/254  iniciat per a la tramitació i aprovació del «PROJECTE
DE DOTACIÓ DE SERVEIS DEL CEIP DE CAIMARI».

Atès l’informe tècnic favorable emès per l’arquitecte municipal en data de 8 de gener de 2020 i
l’informe jurídic favorable i proposta de resolució emesa en data de 9 de gener de 2020 pel TAE
jurídic municipal.

D’acord amb aquests antecedents i  de conformitat  amb les previsions legals que es citen als
informes tècnic  i  jurídic  que s’han emès,  la  batlia  de la  corporació proposa al  Ple aprovar  el
següent acord:

APROVAR el PROJECTE DE DOTACIÓ DE SERVEIS DEL CEIP DE SELVA, redactat per l’enginyer
tècnic Sr. Antoni Aguilà Fuster, amb número de visat del COETIB 12190497-00, de 03 de juny de
2019  i  12190497-01  de  21  d’octubre  de  2019,  d’acord  amb  els  informes  emesos  i  amb  les
condicions  que es  detallen  a  la  declaració  d’interès  general  concedida pel  Consell  Insular  de
Mallorca».

El Batle eleva al Ple la següent proposta:

APROVAR el PROJECTE DE DOTACIÓ DE SERVEIS DEL CEIP DE SELVA, redactat per l’enginyer
tècnic Sr. Antoni Aguilà Fuster, amb número de visat del COETIB 12190497-00, de 03 de juny de
2019  i  12190497-01  de  21  d’octubre  de  2019,  d’acord  amb  els  informes  emesos  i  amb  les
condicions  que  es  detallen  a  la  declaració  d’interès  general  concedida  pel  Consell  Insular  de
Mallorca.

Torn de paraules: 

El regidor del grup PP Cristòfol Barceló Mestre resumeix la situació actual a dia d’avui exposant
que només falta determinar la concreta ubicació de la torre de la instal·lació elèctrica al costat del
camí.  S’ha  visitat  el  lloc amb el  tècnic  redactor  i  pareix es podrà trobar una solució ràpida i
efectiva, havent-hi així possibilitats de seguir endavant.

Quant al problema de les sortides d’aigües, on es troba el pou de drenatge sempre hi ha aigua
atesa la naturalesa argilosa del terreny, inclòs en els mesos d’estiu, per la qual cosa per ventura es
cerca una alternativa i es pot desviar, però sempre amb la possibilitat de continuar amb el previst
al projecte. 

Votació:
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El Batle inicia la votació i s’obtenen onze vots a favor, per tant, unanimitat per a l’aprovació del
projecte de dotació de serveis del CEIP de Selva.

3. Declaració de compatibilitat d’activitats professionals de l’arquitecte municipal

. El batle eleva al Ple la proposta, que compta amb dictamen favorable emès per la
Comissió informativa permanent en sessió de dia 14 de desembre de 2020, per  la
declaració de compatibilitat d’activitats de l’arquitecte municipal.

El batle eleva al Ple la proposta de dictamen favorable per:

«Antecedents de fets:

PRIMER. - El passat 7 de gener de 2020, el Sr. Francesc Alemany Bennàsar prengué possessió de

la  plaça  d’arquitecte  municipal  de  l’Ajuntament  de  Selva,  atès  el  nomenament  que  se  li

efectuà  com  a  funcionari  de  carrera  del  mateix,  categoria  A1,  una  vegada  superat  el

procediment de selecció convocat, mitjançant el decret de batlia de data 3 de desembre de

2019 publicat al BOIB núm. 170 de 19 de desembre de 2019.

SEGON. - En compliment de la seva obligació de declarar dins el termini de deu dies naturals des

de la presa de possessió les activitats privades que realitzi fora de l’Ajuntament, en data 9 de

gener de 2020 el Sr. Francesc Alemany Bennàsar ha presentat davant aquest Ajuntament la

instància  (amb  registre  general  d’entrada  2020-0026)  mitjançant  la  qual  sol·licita  el

reconeixement  de  compatibilitat  per  a  l’exercici  de  l’activitat  privada  com  a  professional

d’arquitectura, en horari d’horabaixes, a l’empresa GRUP D’ARQUITECTES AMR, SLP, amb CIF

B57254047 i domicili social al C/Llorenç Villalonga, 25, 07300, Inca.

TERCER. - Així mateix, per mitjà de la instància esmentada, l’interessat es compromet a que la

seva activitat professional no afecti al rendiment de la dedicació horària de la prestació de

funcions en l’Ajuntament, ni que comprometi la seva imparcialitat o independència.

QUART.  -  Atès  l’informe  jurídic  emès  en  data  9  de  gener  de  2020  pel  Secretari-interventor

accidental,  on  es  conclou  que  no  es  veuen  inconvenients  jurídics  per  a  la  declaració  de

compatibilitat.

Fonaments de dret

Primer. Abast de la incompatibilitat legal.

De conformitat amb l’article 11 de la  Llei 53/1984, de 26 de desembre, d'Incompatibilitats del

Personal al Servei de les Administracions Públiques (ara endavant LIPSAP), el personal comprès en

el seu àmbit d’aplicació no pot exercir, per ell mateix o mitjançant substitució, activitats privades,
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incloses les de caràcter professional, siguin per compte propi o sota la dependència o al servei

d’entitats o particulars que es relacionin directament amb les que duu a terme el departament,

organisme o entitat on estigui destinat. No obstant, s’exceptuen d’aquesta prohibició les activitats

particulars que, en l’exercici d’un dret legalment reconegut, facin per ells mateixos els directament

interessats.

L’article  12  LIPSAP continua dient  que en  tot  cas,  el  personal  comprès en  l’àmbit  d’aplicació

d’aquesta Llei no pot exercir, entre altres activitats, la següent: a) L’exercici d’activitats privades,

incloses les de caràcter professional, sigui per compte propi o sota la dependència o al servei

d’entitats o particulars, en els assumptes en què estigui intervenint, hagi intervingut en els dos

últims  anys  o  hagi  d’intervenir  per  raó  del  lloc  públic. S’inclouen  en  especial  en  aquesta

incompatibilitat  les  activitats professionals  prestades a persones a les quals s’estigui  obligat  a

atendre en l’exercici del lloc públic.

En  conseqüència,  l'acompliment  d'un  lloc  de  treball  en  l'Administració  serà  incompatible  amb

l'exercici  de  qualsevol  càrrec,  professió  o  activitat,  pública  o  privada,  que  pugui  impedir  o

menyscabar  l'estricte  compliment  dels  seus  deures  o  comprometre  la  seva  imparcialitat  o  la

independència.

Segon. Condicions per la declaració de compatibilitat.

No obstant l’anterior, l’activitat privada que pretén dur a terme l’arquitecte municipal no presenta

cap tipus d’inconvenient als efectes de ser declarada com a compatible amb el lloc de treball públic

de l’arquitecte municipal.

D’una part,  l’activitat privada, segons declara en la sol·licitud l’arquitecte municipal,  es durà a

terme en horari d’horabaixa, la qual cosa no afectarà al rendiment de l’empleat públic, ni a la seva

jornada  laboral  dins  l’Ajuntament  de  Selva.  A  més,  s’ha  de  tenir  en  compte  que  el  despatx

professional on exercirà la seva activitat privada es troba situat a Inca, trobant-se així fora del

terme de Selva per a una major seguretat jurídica de l’interès general.

D’altra banda, l’interessat ha declarat mitjançant la instància presentada que es troba assabentat

de la  prohibició  legal  de desenvolupar aquesta activitat  privada en els  assumptes que estigui

intervenint, hagi intervengut en els dos darrers anys o hagi d’intervenir per raó del lloc de treball

públic pel qual ha estat nomenar, sense poder fer ús de la seva condició pública per a l’exercici

d’aquesta activitat professional.

En conseqüència, aquesta Batlia estima procedent la declaració de compatibilitat entre ambdues

activitats,  considerant  a  més,  que  l’activitat  privada  suposarà  un  adequada  via  de
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desenvolupament professional de l’arquitecte municipal que repercutirà de manera positiva en la

pràctica d’aquest Ajuntament.

El Batle eleva a dictamen de la Comissió Informativa Permanent la següent proposta:

Declarar la compatibilitat sol·licitada per l’arquitecte municipal, Sr, Francisco Alemany Bennàsar,
de manera que pugui desenvolupar l’activitat privada professional d’arquitecte tot ajustant-se a les
condicions i amb les limitacions previstes a la normativa vigent.»

Torn de paraules:

Tots els regidors de l’Ajuntament manifesten la seva congratulació cap el nou arquitecte municipal,
desitjant-li èxit professional i encert en l’exercici de les seves funcions.

Votació:

El Batle inicia la votació i s’obtenen onze vots a favor, per tant, unanimitat per a l’aprovació de la
declaració de compatibilitat sol·licitada per l’arquitecte municipal, Sr, Francisco Alemany Bennàsar,
de manera que pugui desenvolupar l’activitat privada professional d’arquitecte tot ajustant-se a les
condicions i amb les limitacions previstes a la normativa vigent.

- Per via d’urgència:

A) Proposta de Batlia urgent

El  batle  eleva  al  Ple  la  proposta  urgent  d’aprovació  de  l’autorització  a  la  Direcció
General de Trànsit-Prefectura Provincial de Trànsit a les Illes Balears perquè les dades
necessàries per a la gestió de l’Impost de vehicles de Tracció Mecànica es remetin
directament a l’ATIB, la qual diu així:

«D’acord amb l’article 82.3 ROF/1986, el Batle de l’Ajuntament, per raons d’urgència degudament

motivada,  podrà  incloure  dins  l’ordre  del  dia,  a  iniciativa  pròpia  o  a  proposta  d’algun  dels

portaveus, assumptes que no hagin sigut prèviament informats per la Comissió Informativa.  No

obstant això, no podrà adoptar-se acord al respecte sense que el Ple ratifiqui la seva inclusió a

l’ordre del dia.

Així,  atès el  requeriment efectuat  per  l’Agència Tributària de les Illes Balears on  sol·licita que

s’aprovi, l’abans possible  ,   per part del Ple de l’Ajuntament l’acord corresponent, i considerant

que queda així justificada la urgència.

El batle eleva al Ple la proposta següent d’aprovació de l’autorització a la Direcció General de

Trànsit-Prefectura Provincial de Trànsit a les Illes Balears perquè les dades necessàries per a la

gestió de l’Impost de vehicles de Tracció Mecànica es remetin directament a l’ATIB:



aa

«L’Ajuntament  de  Selva  ha  delegat  a  la  Comunitat  Autònoma  de  les  Illes  Balears  la  gestió

recaptatòria  de  l’impost  sobre  vehicles  de  tracció  mecànica  (IVTM),  corresponent  a  l’Agència

Tributària de les Illes Balears l’exercici d’aquestes funcions, de conformitat amb el que estableix

l’article 2, lletra g) de la Llei 3/2018, de 14 d’abril, de creació i regulació de l’Agència Tributària de

les Illes Balears (ATIB).

Seguint les instruccions rebudes per la Direcció General de Trànsit, als efectes que l’ATIB pugui

desenvolupar les funcions, és necessari que l’Ajuntament de Selva autoritzi a l’ATIB perquè pugui

accedir als fitxers de dades MOVE-PADRÓ. En aquest sentit, la Prefectura Provincial de Trànsit a

les Illes Balears sol·licita que el Ple de la corporació aprovi l’esmentada autorització.

Per tot l’anterior, PROPÒS al Ple l’adopció dels següents ACORDS:

Primer. - Aprovar l’autorització a la Direcció General de Trànsit–Prefectura Provincial de Trànsit en

Illes  Balears  a  què  les  dades  necessàries  per  a  la  gestió  de  l'impost  de  vehicles  de  tracció

mecànica que hauria de rebre aquest Ajuntament per a exercir la competència de gestió de l'

impost de vehicles de tracció mecànica, atès que té una encomana de gestió a favor de l'Agència

Tributària  de les  Illes  Balears  (ATIB)  es  facin  arribar  les  esmentades dades  en  lloc  d’aquest

Ajuntament directament a l'ATIB.

Segon. - Notificat l’acord a l’Oficina de recaptació corresponent del Municipi per a la seva remissió

a la Prefectura de Trànsit.

No obstant, el Ple de l’Ajuntament acordarà el que estimi convenient.»

El Secretari explica que la urgència de la proposta es basa en el principi de cooperació entre les
Administracions Públiques i als efectes d’agilitzar al màxim la seva tramitació i donar resposta a
allò que se’n ha demanat des de l’ATIB.

Votació de la urgència: El Batle inicia la votació de la urgència de la proposta i s’obtenen onze vots
a favor, per tant, unanimitat per a l’aprovació de dita urgència.

Votació del fons de l’assumpte:  El Batle inicia la votació de la proposta i s’obtenen onze vots a
favor, per tant, unanimitat per a  l’aprovació de l’autorització a la Direcció General de Trànsit-
Prefectura Provincial de Trànsit a les Illes Balears perquè les dades necessàries per a la gestió de
l’Impost de vehicles de Tracció Mecànica es remetin directament a l’ATIB.
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B) Moció urgent que presenta el grup PI-Instar al Govern Central la derogació de la
Llei Montoro i reintegrament de les quanties pagades al efecte.

Intervé la regidora Joana Maria Coll, del grup PI, per defensar la urgència de la moció, exposant
que és un tema que s’ha plantejat a tots els Ajuntaments, essent d’interès general per a la nostra
Comunitat Autònoma. Al·lega que és necessari sumar-se amb altres Ajuntaments per a poder fer
arribar al Govern Central aquesta moció:

«ANTECEDENTS

La Llei Orgànica 2/2012 d'Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera i la Llei 27/2013 de
Racionalització i Sostenibilitat de l'Administració Local han suposat pels Ajuntaments i ens locals,
entre altres coses, la imposició d'un límit de dèficit públic, un límit de deute i  una regla de
sostre de despesa. Aquestes mesures es varen adoptar en un moment d'una crisi econòmica i
financera  de  primera  magnitud  que  requeria  intentar  contenir  el  dèficit  de  totes  les
administracions públiques. 
El manteniment al llarg dels anys d'aquestes normes i regles ha provocat, en un primer moment,
el  sanejament  dels  ajuntaments que  ja  fa  uns  quants  anys  que  acaben  els  exercicis
pressupostaris amb superàvit. 
En segon lloc, ha esdevingut una important  reducció del seu deute,  fins al punt que molts
d'ajuntaments han amortitzat anticipadament tot el deute que tenien i en aquests moments estan
totalment sanejats. 
I en tercer lloc, aquestes normes i regles han provocat que molts d'ens locals s'hagin vist obligats
a acumular doblers i més doblers a les entitats financeres sense poder-los invertir en
les necessitats de les ciutats i pobles tot i ser administracions plenament sanejades. Així, molts
dels tributs que paguen els ciutadans serveixen únicament per engreixar els comptes oberts pels
ajuntaments a bancs i caixes. En el cas de les Illes Balears es calcula que els ajuntaments tenen
estalviats als bancs i caixes prop d’uns 600 milions d'euros. 
Si aquesta situació ja és prou injusta des del moment que no té sentit que una administració
totalment sanejada financerament no pugui invertir els recursos econòmics recaptats en benefici
de l'interès general aconseguint millorar els serveis públics i les infraestructures, la situació ha
empitjorat pel fet que els tipus d'interès i la política monetària europea han fet que els doblers no
tinguin valor en el sentit que les entitats financeres no paguen gairebé cap interès perquè se'ls hi
dipositin doblers, de fet, ja s'ha arribat al cas extrem que les entitats financeres en lloc de pagar el
que fan és cobrar per dipositar-hi doblers i estalvis. 

Per  tant,  hem arribat  a  l’absurda situació  que no només  els  ajuntaments  sanejats  no poden
invertir els seus recursos i estalvis sinó que resulta que acumular els doblers els hi suposarà un
cost econòmic. Es del tot paradigmàtic el cas de l'Ajuntament d'Alcúdia, que a més d’haver de
tenir al banc i sense poder utilitzar més de 87 milions d'euros,  a sobre, tenir-los allà dipositats li
costarà l'any 2020 uns 400.000 euros en benefici de les entitats bancàries. 

Per tot el que s'ha exposat, proposem al PLE de l’AJUNTAMENT DE  SELVA l'adopció dels
següents

ACORDS
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Primer. Instar al Govern de l'Estat a impulsar de forma immediata, en el termini màxim de tres
mesos des de la seva constitució, la derogació de les normes i regles que impedeixen als ens
locals i ajuntaments sanejats gastar els doblers acumulats a les entitats financeres. 

Segon. Instar al  Govern de l'Estat a impulsar mecanismes econòmics de compensació per cobrir
els  costs que puguin tenir  o hagin tingut els  ajuntaments i  ens locals  per haver d'acumular
doblers a les entitats financeres a conseqüència de les normes d'estabilitat pressupostària i regla
de  despesa,  procedint  a  retornar  íntegrament  tots  els  doblers  que  hagin  hagut  de  pagar  a
operadors econòmics per tenir-hi dipòsits derivats dels superàvits.»

Així, la resumeix explicant la problemàtica que suposa la vigència de la coneguda com a «Llei
Montoro», normativa que podia ser adequada per al temps de crisi en què es va dictar, però ara
resulta un contrasentit haver de tenir els doblers al banc, sense poder treure l’eficiència potencial
dels mateixos, i que, a més no només produeixen interessos sinó que s’arriba a l’extrem d’haver
de pagar comissions que s’han de pagar pel manteniment del compte bancari al banc.

Votació de la urgència: El Batle inicia la votació de la urgència de la proposta i s’obtenen onze vots
a favor, per tant, unanimitat per a l’aprovació de dita urgència.

Torn de paraula:

El batle intervé anunciant  el  suport del  seu grup a la moció dient  que efectivament,  aquesta
normativa podia ser adequada i eficaç per un temps de crisi per sanejar les arques municipals,
però no pel temps actual; Puntualitza el Batle que a l’Ajuntament de Selva de moment no hem
hagut de pagar comissions pel manteniment dels comptes bancaris, però que això s’ha aconseguit
perquè s’han traslladat certs comptes a altres entitats. Si una institució es troba completament
sanejada,  no té sentit  la  continuació de dita normativa,  sinó que s’hauria de permetre poder
invertir els doblers que s’han anat acumulant i que es tenen dipositats als bancs.

Intervé el portaveu Gabriel Morro Arrom, del grup Arrelam, per donar suport a la moció, al igual
que la regidora del grup PSOE, Maria Martina Sastre, que es pronuncia en el mateix sentit.

Votació del fons de l’assumpte:

El Batle inicia la votació de la proposta i s’obtenen onze vots a favor, per tant, unanimitat per a
l’aprovació de la moció que presenta per urgència del grup PI.

Control dels òrgans de govern

4. Decrets de batlia 

Es dona compte i els regidors es donen per assabentats.

5  . Donar compte de les actuacions i situació entorn a la construcció de la nova escola  
de Caimari:
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El batle reitera l’exposat a l’apartat 2 de la sessió, comunicant en quant al projecte constructiu que
aquest ha canviat d’arquitecte redactor, que serà el Sr. Quetglas.
L’expedient ha seguit la tramitació corresponent, havent sigut exposat al públic sense que s’hagin
presentat reclamacions, per la qual cosa es procedirà a la redacció del Plec corresponent per poder
així iniciar la licitació de les obres, als efectes que aquestes puguin ser executades devers el mes
de juliol de 2020.

S’informa que, de conformitat  amb les converses mantingudes amb la Conselleria,  aquesta té
previst en el pressupost d’enguany uns setanta mil euros inicials per poder començar l’execució de
les  obres  dins  del  quart  trimestre  de  2020.  Aquestes  són  les  previsions  en  el  marc  de  la
coordinació establerta entre les dues administracions.

6. Informacions de batlia:

-El Batle passa a informar sobre l’estat del procediment del concurs-oposició per a la plaça de
secretaria-intervenció, afirmant que ja s’estan duent a terme les proves selectives, esperant que la
seva incorporació sigui efecteiva a principis de febrer.

-D’altra banda, s’informa de l’adquisició d’una motocicleta per a la policia local,  gràcies a una
subvenció rebuda l’any 2019 per import de 8.000 €. Dita adquisició millora la mobilitat de la policia
local, que podrà patrullar d’una manera més àgil per a les zones urbanes del municipi.

-  S’informa que s’està duent a terme l’estudi  sobre la concessió de les instal·lacions de «Ses
Comes». Hi ha un projecte redactat per l’enginyer Antoni Aguilar que s’ha de valorar per poder
després procedir a la redacció del plec de condicions que pertoqui.

- Quant al projecte del vial nord cap a Selva, actualment suspès, ha estat supervisat pel nou
arquitecte municipal que amb la seva incorporació agilitzarà la tramitació al respecte.

- En relació a les apagades de corrent reiterades a Caimari (en dos mesos ha passat cinc vegades,
sobre les 21:00 hores), es diu que hi ha hagut una avaria elèctrica que pareix es produeix per
unes puntes  de consum.  El  batle  comunica  que estam en vies  d’intentar  solucionar  aquestes
avaries, atès que ja s’ha contactat amb Endesa i els tècnics ja hi fan feina per resoldre-ho. Es fa
públic l’agraïment al Sr. Barrionuevo que ens ajuda a agilitzar que es reposi el subministre.

- Quant a l’encàrrec que es va realitzar a la zeladora municipal en la sessió plenària passada
perquè realitzés un estudi de les aigües residuals de la zona de Valella, el batle afirma que es
necessita la neteja dels marges i les síquies que s’han vist afectats aquests darrers mesos pels
temporals. El batle demana col·laboració a tot el municipi perquè avisi de qualsevol camí o lloc que
es trobi en males condicions, i comunica que ja s’està xerrant amb el Consell o el Govern perquè
ens ajudi amb els recursos econòmics per atendre totes aquestes necessitats.

- S’informa de l’inici de la intervenció, com a obra d’emergència, a la plaça de Caimari, per valor de
8.000 euros. L’arquitecte municipal va donar el vist i plau corresponent, s’ha adjudicat l’obra a una
empresa  i  s’han  començat  les  actuacions  (gratar  l’asfalt,  descobrir  la  volta  i  apuntalar  amb
formigó). Es preveu que les obres s’executin en un termini de quinze dies, més o manco.
Cristòfol Barceló Mestre, regidor del grup PP, explica com quedarà el trànsit de la plaça, tenint
únicament permís per passar per damunt la volta els vehicles de la brigada. Així, l’accés a la plaça
quedarà limitat pels vehicles particulars, que hauran de passar per un costat.
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7. Precs i preguntes:

- Gabriel Morro, del grup Arrelam, demana per l’estat de les oposicions a policia local.

El  batle respon que l’ajuntament va delegar en l’EBAP la  realització de les proves del  procés
selectiu. Les proves ja han sigut realitzades, per la qual cosa pareix que el procés selectiu està
acabat o pràcticament acabat, però no es pot afirmar perquè és l’EBAP qui ens va informant.

- Gabriel Morro, del grup Arrelam, demana pel complement específic sol·licitat pel personal de
l’escoleta.

El batle respon que s’ha comanat a un tècnic que ens faci un estudi previ sobre la situació laboral
no només de del personal de l’escoleta, sinó també de la resta de personal de l’Ajuntament.

- Gabriel Morro, del grup Arrelam, demana ara en relació a sol·licituds passades. Explica que es va
presentar un projecte de parc verd a la carretera de Moscari.  El  CIM i la Conselleria de Medi
Ambient van remetre un escrit a l’Ajuntament al mes de juliol i al desembre respectivament, que
no obtingueren resposta per part de l’Ajuntament. Demana si es descarta la ubicació proposada i
els motius.

El batle respon que encara no s’ha respost perquè l’anterior batle va proposar una finca que no
era de titularitat municipal.

- Gabriel Morro, del grup Arrelam, sobre la ubicació del parc verd es remet a l’acta aprovada en la
sessió d’avui en la qual es fa constar la intenció dels grups municipals d’arribar un consens sobre
la ubicació del parc verd. Demana que no es descarti  l’opció de la ubicació a la carretera de
Moscari,  malgrat  no  sigui  de  titularitat  municipal,  i  reitera  la  pregunta  de  per  què  no  s’han
contestat els escrits esmentats.

El batle respon que la ubicació prevista pel govern anterior es plantejava sobre una parcel·la que
no és de titularitat municipal i que ha tengut l’informe negatiu del CIM, per tant, no pot disposar
d’ells; a la sessió plenària anterior s’aprovà la sol·licitud de cooperació amb un tècnic per redactar
el projecte de nou parc verd, i al mateix temps es vol plantejar ajuda al CIM perquè realitzi un
estudi de les possibles ubicacions i trobem així la més adequada.

Gabriel Morro, grup Arrelam, reitera la seva petició de que no es descarti la finca de la carretera
de Moscari.

- Gabriel Morro, del grup Arrelam, demanà mitjançant sol·licitud de data 28 de juny de 2019 si
l’Ajuntament  tenia  informes  sobre  la  ubicació  dels  contenidors  a  «Ses  deveres»  de  Caimari.
Recorda que quan s’ubicaren els contenidors a la Central hi havia un informe de la tècnica de medi
ambient de la Mancomunitat des Raiguer, així com un informe de l’arquitecte municipal.
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Ell batle respon que per a la ubicació dels contenidors a la Central no es tenia informes tècnics.
L’arquitecte no informà sobre la idoneïtat urbanística, legal i tècnica de la ubicació de la Central.
Per tant, no existeix informe urbanístic favorable al respecte.

La ubicació temporal a la finca de Ses Deveres és provisional, però té tota una sèrie d’avantatges
que han comportat pel municipi un augment de la reducció de producció de fems (dotze mil kilos),
el reciclatge dels residus, el foment de la reutilització i la netedat, s’ha posat un horari i nous
contenidors i es té una persona que s’encarrega de la seva vigilància. S’han eliminat els perills i les
molèsties que es provocaven a la central; hem eliminat un punt on es practicava «el turisme de
fems» i s’ha millorat un servei al ciutadà.
És vera que no està al nucli urbà de Selva que és el més poblat, però està vigilat, controlat i atès
per una persona aportada pel SOIB i que s’hi realitza una important labor divulgativa del bons ús;
recalca que el  sistema de recollida a domicili  es troba implantat  al  municipi  des de fa anys i
requereix d’aquesta instal·lació.
El batle fa menció de les notòries denúncies de particulars per les molèsties provocades per l’àrea
d’aportació a la Central, i que també tingueren entrada dins l‘Agència de defensa del territori, que
també va visitar la Central.
El batle conclou que s’està fent feina per poder trobar una ubicació definitiva i consensuada i de
l’agrad dels veïnats del municipi.

- Gabriel Morro, regidor del grup Arrelam, diu que si l’ADT fes una inspecció a Ses Deveres emetria
el mateix ofici que es va rebre per la central, i que òbviament mentre no tenguem un parc verd
així com toca no el tendrem en una situació legal. Es demana si aquesta ubicació és compatible
amb l’inici de les obres de dotació de serveis del CEIP de Caimari. Són conscients que és molt
difícil  trobar una correcte ubicació. De fet, l’anterior batle tenia un contracte aparaulat amb la
propietat de la Central, però estava en funcions i no va poder signar-ho.

El  batle  respon que és molt  estrany que l’argument  pel  qual  es digui  que no s’ha  firmat  un
contracte aparaulat per l’anterior batle sigui «perquè estava en funcions», però sí que estant en
funcions igualment aproven i remeten al CIM i al Govern un Projecte de parc verd a la carretera de
Caimari.  El batle compara de nou la situació de la Central i  de Ses Deveres i defensa que la
situació actual és molt millor que l’anterior (la Central). Remarca que és una ubicació provisional a
l’espera  de  trobar  una  ubicació  definitiva,  la  decisió  de  la  qual  no  depèn  únicament  de
l’Ajuntament.

Gabriel Morro respon que el contracte no es va signar perquè la secretària interventora va indicar
al batle que estant en funcions no podia signar-ho; ell no sap si tècnicament es podria presentar
un projecte i  demanar l’interès general,  però li  pareix lògic que abans de comprar es demani
l’interès general i posteriorment, a resultes de si es concedeix l’IG, comprar o no la finca.

El batle respon que la finca de Ses Deveres és municipal. Continuar amb els contenidors a la
Central no era viable i, si bé és vera que està més lluny del nucli de Selva, també és vera que està
més a prop de Caimari i altres indrets del municipi. Hem de recordar que els usuaris principalment
són  els  residents  en  sòl  rústic  i  que  l’equip  de  govern  ha  actuat  per  afrontar  una  situació
insostenible a la Central.  Ara uns deu mesos per poder trobar una altra ubicació. La ubicació
anterior comportava moltes hores de feina a la brigada municipal.  No se pot dir que aquesta
ubicació sigui contradictòria amb la intenció d’avançar en el projecte del CEIP de Caimari.  Els
grups municipals  són coneixedors dels  tràmits que comporten la construcció del  nou CEIP de
Caimari i saben que s’estan complint els tràmits en el termini previst.



aa

Gabriel Morro, finalitza reiterant la seva pregunta de si és compatible l’execució del projecte de
dotació de serveis del CEIP Caimari i la ubicació d’aquests contenidors a ses Deveres.

El batle respon que l’enginyer Antoni Aguilar ha confirmat que sí que és compatible.

El Regidor Cristòfol Barceló s’absenta de la sessió.

- Gabriel Morro, portaveu d’Arrelam, exposa que en el mes de novembre de 2019 (nº2702-2019)
va presentar sol·licitud quant al problema d’un crui enterra del marge del camí Vell de Lluc, que va
des de la Font de Sant Bonet fins el torrent de Massanella, perquè se solucionés el mal estat.
Demana què s’ha fet al respecte, perquè és perillós.

El batle respon que ja es va fer la pertinent senyalització mitjançant la instal·lació d’una reixeta i
de cons, i que en el mes de gener està previst l’inici  de la intervenció. La policia ha fet una
inspecció i ens informarà al respecte.

- Gabriel Morro, Portaveu del grup Arrelam, demana pel projecte i la modificació de l’accés de la
ronda nord, concretament pels terminis i pel pressupost.

El  batle  respon  que  no  ha  tengut  entrada  oficialment  el  projecte,  però  que  pot  mostrar  un
avançament amb un plànol que li han anticipat i l’exhibeix. 

-  Gabriel  Morro,  Portaveu  del  grup  Arrelam  demana  per  l’estat  de  la  nova  concessió  del
poliesportiu de Ses Comes.
El Batle respon que hi ha dos temes molt importants. Primer, que l’antic govern va deixar fora de
l’àmbit urbà el Poliesportiu, per tant, es troba en rústic, i segon, que s’ha redactat un projecte de
reforma de les instal·lacions per veure com ha de ser aquesta nova concessió als efectes de poder
millorar el servei.
 Gabriel Morro demana com estava abans, a la qual cosa el batle respon que urbà.

- El Portaveu Gabriel Morro demana si la instal·lació de les barres de bars que es posaren als
carrers de Caimari per les festes comptava amb la pertinent autorització, ateses les queixes d’un
veïnat de Caimari.

El batle respon que es duran a terme les oportunes comprovacions.

- El Portaveu Gabriel Morro al·lega tenir un recull de preguntes fetes pels veïnats del municipi i
que  trasllada  al  Ple.  Voldrien  sabre  l’estat  de  les  actuacions  per  part  del  CIM  en  relació  a
l’encreuament de Son Bonet.

El batle respon que la gestió ja està en marxa.

- El Portaveu Gabriel Morro demana com funciona el formulari d’incidències que té l’ajuntament via
whatsApp.

El batle respon que es fa un seguiment i s’actua en consonància perquè aquesta incidència tengui
una sol·lució.

- El regidor Sebastià Mulet d’Arrelam demana si està en marxa la solució prevista per a l’actual
situació del marge de l’església nova de Biniamar.
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La regidora Beatriz Lechuga del grup PP respon que ja s’ha demanat un pressupost.

- El Regidor Sebastià Mulet, demana, si s’han fet proves d'estanquitat del nivell d’aigua del dipòsit
de Biniamar als efectes de dur-hi un seguiment.

El batle confirma que sí s’han fet, estant els dipòsits  plens d’aigua en aquests moments.

- El regidor Sebastià Mulet del grup Arrelam exposa que al Carrer des Pou de Moscari quan plou
molt el nivell freàtic puja i dona problemes al soterrani d’una casa, doncs el nivell del pou està a
nivell de terra i hi havia un albelló que pareix que està romput o inutilitzat. Abans hi havia unes
bombes que controlaven el nivell freàtic. Però ara ja no hi són. Demana si es podrien posar.

Contesta el Sr. Gelabert que es cercarà una solució.

- La regidora Joana Maria Coll del grup Pi ha rebut una sèrie de queixes de la ciutadania que passa
a transmetre  quant al  trespol  del  centre  social,  l’existència  d’un vidre  romput  de la  porta  de
darrera que dóna al parc i el mal funcionament de la calefacció.

El batle respon que es va reposar el vidre romput com a causa d’una ventada i es va donar part a
la companyia d’assegurança. Confirma que el trespol està deteriorat i que es mirarà de canviar, i
al·lega quant a la calefacció avariada que ja s’està mirant amb el cap de brigada de trobar una
solució.
El regidor Sebastià Mulet d’Arrelam recorda que la reparació de la calefacció podria ser objecte de
la subvenció PAESC, la qual cosa el batle confirma i exposa que s’està cercant una solució.

- La regidora Joana Maria Coll del grup Pi exposa que s’han fet vàries festes dels quintos al pavelló
del poliesportiu i hi ha hagut queixes per part dels veïnats pel volum del renou a la matinada;
igualment confirma que moltes cadires acabaren dins la piscina. Es planteja si hi havia totes les
mesures de seguretat adequades durant la celebració de dites festes. D’altra banda, també exposa
que una de les torres de llum de la pista de tenis del poliesportiu no funciona i s’ha de il·luminar
per la pista de pàdel, es planteja quin seria el possible cost de la reparació.

El batle respon que els objectes que es troben dins la piscina han quedat al fons per motiu de la
pressió i que la solució que veuen es buidar la piscina o entrar un bus. S’estudiaran altres opcions.
Quant a la torre de llum es durà a terme una substitució de les lluminàries del pavelló perquè hi ha
problemes de consum. El pressupost previst per a dita substitució és de 10.000 euros i serà una
de les actuacions subvencionades pel PAESC, juntament amb la modernització del quadre elèctric.

- La regidora Joana Maria Coll del grup Pi demana per què no es tanca la plaça els capvespres i
caps de setmana per seguretat dels infants, o posar-la com espai lliure de contaminació. 

El  batle  respon  que  la  plaça  està  parcialment  tancada.  Així,  el  vial  que  queda  obert  és  per
l’inconvenient que suposa traslladar tot el trànsit pel Carrer Sa Noblesa, atès que és un trànsit
pesat i complicat. De totes maneres, haurem de tenir en compte també que es donarà inici a
l’execució del projecte de reforma de la plaça en breus.

-  La  regidora  Joana  Maria  Coll  del  grup Pi  comenta que el  botó  de teleassistència  per  a les
persones dependents té un cost de 15 euros, quan a Campanet costa només 5 euros. Demana si
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és possible que s’equipari el cost del servei de teleassistència al preu que té en el municipi de
Campanet, més barat pels usuàries.

El batle respon que s’estudiarà, tot i que en principi el cost vigent es troba bonificat, però uqe es
parlarà amb la treballadora social, la Sra. Maria Florit, sobre el tema.

- El regidor Cristòfol Barceló Mestre conclou manifestant el seu agraïment a la brigada municipal i
a l’Associació Andrade.

 Acords

1. Aprovar per majoria de 10 vots l’acta de la sessió ordinària de data 10 de desembre de 2019,
amb l’abstenció per  part  del  Sr.  Rafel  Gelabert  Tortella  (Regidor  Grup PP),  atesa la  seva
absència en la mateixa. 

2. Aprovar per unanimitat de 11 vots el projecte de dotació de serveis del CEIP de Selva, redactat
per l’enginyer tècnic Sr. Antoni Aguilà Fuster, d’acord amb els informes emesos i amb les
condicions que es detallen a la declaració d’interès general concedida pel Consell Insular de
Mallorca.

3.  Aprovar per unanimitat de 11 vots  la declaració de compatibilitat  sol·licitada per l’arquitecte
municipal,  Sr.  Francisco  Alemany  Bennàsar,  de manera  que pugui  desenvolupar  l’activitat
privada professional d’arquitecte tot ajustant-se a les condicions i amb les limitacions previstes
a la normativa vigent.

4.  Aprovar per  unanimitat de 11 vots  l’autorització a la Direcció General de Trànsit–Prefectura
Provincial de Trànsit en Illes Balears a què les dades necessàries per a la gestió de l'impost de
vehicles  de  tracció  mecànica  que  hauria  de  rebre  aquest  Ajuntament  per  a  exercir  la
competència  de  gestió  de  l'  impost  de  vehicles  de  tracció  mecànica,  atès  que  té  una
encomana de gestió a favor de l'Agència Tributària de les Illes Balears (ATIB) es facin arribar
les esmentades dades en lloc d’aquest Ajuntament directament a l'ATIB.

5. Aprovar per unanimitat de 11 vots l’autorització per instar al Govern de l'Estat a impulsar de
forma immediata, en el termini màxim de tres mesos des de la seva constitució, la derogació
de les normes i regles que impedeixen als ens locals i ajuntaments sanejats gastar els doblers
acumulats  a les entitats financeres,  així  com mecanismes econòmics  de compensació per
cobrir  els   costs  que  puguin  tenir  o  hagin  tingut  els  ajuntaments  i  ens  locals  per  haver
d'acumular  doblers  a  les  entitats  financeres  a  conseqüència  de  les  normes  d'estabilitat
pressupostària i regla de despesa, procedint a retornar íntegrament tots els doblers que hagin
hagut de pagar a operadors econòmics per tenir-hi dipòsits derivats dels superàvits.»

 

El batle aixeca la sessió de la qual, com a secretari accidental, estenc aquesta acta.

El secretari interventor                   Vist i plau
            El batle
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